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PRULink Flexi Vantage Fund (USD) (“the Fund”) aims to generate long-term capital growth through a 

portfolio of global assets including equities, equity-related securities, fixed income securities, deposits, 

currencies, derivatives or any other financial instruments directly, and/or indirectly through the use of any 

funds.

PRULink Flexi Vantage Fund（美元）（“基金”）旨在透过直接，和/或间接使用任何资金，投资於包含股票，股票相关证

券，固定收入证券，存款，货币，衍生工具或任何其他金融工具的全球资产组合，以取得长期资产增值。

PRULink Flexi Vantage Fund (USD) (“Dana”) bertujuan untuk menjana pertumbuhan modal dalam jangka 

masa panjang melalui portfolio aset global termasuk ekuiti, sekuriti berkaitan ekuiti, sekuriti pendapatan 

tetap, deposit, mata wang, derivatif atau mana-mana instrumen kewangan lain secara langsung, dan / atau 

secara tidak langsung melalui mana-mana dana.

Eastspring Investments Berhad
.Investment Manager / 投资经理 / Pengurus Pelaburan

 瀚亚投资有限公司
.

Inception Date / 基金设立日 / Tarikh Diterbitkan 22/10/2018
.

Current Fund Size / 目前所管理的基金数额 / Saiz Dana Terkini USD104,089.63
.

Annual Fund Management Charge / 常年管理费 / Caj Pengurusan Dana Tahunan up to 1.50% p.a.
.

Current NAV / 目前的净资产值 / NAB Terkini USD0.62461
.

PRULink Flexi Vantage Fund (USD)

50% MSCI All Country World Index + 50% 
Barclays Global Aggregate Index

How the Fund has performed / 基金表现 / Prestasi Dana

Performance Graph / 表现图表 / Jaduan Prestasi Dana
PRULink Flexi Vantage Fund (USD) vs 50% MSCI All Country World 

Index + 50% Barclays Global Aggregate Index
.
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Total Price Movement Over the Following Periods / 各期限总价差 / Jumlah Pergerakan Harga Dalam Tempoh Tersebut

1 month 3 months 6 months 1 year 3 years 5 years Since Inception

Price Movement / 价差 / 
Pergerakan Harga

0.16%

0.97%

-0.81%

0.81%

2.11%

-1.30%

7.26%

6.41%

0.85%

16.22%

13.08%

3.14%

NA

NA

NA

NA

NA

NA

24.93%

34.04%

-9.11%

Benchmark / 基准指标 / 
Penanda Aras

Outperformance / 表现对比 / 
Perbezaan Prestasi

% NAV

Asset Allocation 
资产配置 / Peruntukan Aset

1 102.17Eastspring Investments

- Global Market Navigator Fund 

2 -2.17Cash, Deposits & Others

%

Top Holdings
最大持股 / Pegangan Teratas

1 11.50ISHARES NASDAQ 100 UCITS 

ETF

2 9.30ISHARES HIGH YIELD CORP 

BOND UCITS ETF USD

3 8.70VANGUARD USD EM MKTS 

GOVERNMENT BOND UCITS 

ETF

4 6.50ISHARES S&P 500 USD 

FINANCIALS SECTOR UCITS 

ETF

5 6.40ISHARES S&P 500 UTILITIES 

SECTOR UCITS ETF USD (ACC)

6 6.10SPDR S&P 500 UCITS ETF

7 5.00LYXOR ETF STOXX EUROPE 600 

BASIC RESOURCES

8 4.50XTRACKERS USD HIGH YLD 

CORPORATE BOND UCITS ETF 

D1

9 4.10ISHARES CORE GLOBAL 

AGGREGATE BOND UCITS ETF

10 3.90SPDR S&P US INDUSTRIALS 

SELECT SECTOR UCITS ETF

Objective / 目标 / Objektif Dana Where the Fund invests

基金投资所在
Komposisi Pelaburan Dana

Fund Details / 基金详情 / Maklumat Terperinci Dana

Source / 资料来源 / Sumber: Lipper for Investment Management and Bloomberg, 31 August 2021

For more information on benchmark kindly refer to / 有关基准的更多详情，请参考 / Untuk maklumat lanjut berkenaan penanda aras, 

sila layari www.msci.com and https://www.bloombergindices.com/bloomberg-barclays-indices/
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Monthly Update / 每月简报 / Peningkatan Bulanan

Market Review / 市场回顾 / Tinjauan Bulanan

Global equity markets returned 2.5% in USD terms in August, supported by a rebound in broad Asia and EM equities following a weak July , as well as the continued 

strength of the US market. The spread of the Delta coronavirus variant continued to weigh on sentiment, however, and has seen investors reassess reflation or 

recovery trades, despite rising vaccination rates globally.

The US equity market delivered a positive return of 2.9% in August. For the S&P 500, it was the seventh straight month of gains, buoyed by the ongoing stimulus 

measures and broadly dovish tone from the Federal Reserve. Stronger-than-expected non- farm payroll data in July and the growing chorus of FOMC officials 

supporting the dialing back of bond purchases exerted upward pressure on US Treasury (“UST”) yields at the start of the month.

However, UST yields subsequently drifted lower as a drop in US consumer sentiment last month to a decade low and the rising spread of the Covid -19 delta variant 

weighed on optimism about the economy’s prospects . Bond buyers were also encouraged by Fed Chair Jerome Powell’s speech at the Jackson Hole gathering of 

central bankers in August, when he emphasized that the tapering would have no direct relation to future rate hikes.

In Asia, economic data, too, pointed to slowing growth. In China, the emergence of Delta variant clusters led to a re- implementation of strict lockdowns in affected 

areas. This contributed to softer data prints with the two-year compound annual growth rates for fixed asset investment and industrial and services production slipping 

in July. In August, the country’s composite purchasing managers’ index fell into contractionary territory reading 48.9, down from 52.4 in the previous month.

Despite the slowdown, however, the Chinese government continued to pursue regulatory reforms in several industries in its drive towards “common prosperity”. New 

regulations were enforced for various Chinese sectors including healthcare, insurance, retailing, media & entertainment. The government also issued a set of draft 

regulations to ban unfair competition and restrict the use of user data in the technology sector, while limiting online gaming time for young people. This triggered 

renewed volatility in segments of the Chinese equity market.

Despite this mixed backdrop, however, risk sentiment held up well, supported by expectation that the global recovery remained intact and that the US Fed would be 

patient in raising rates. The supportive risk sentiment contributed to a tightening of credit spreads in the Asian USD credit market , although the extent of spread 

tightening in the investment grade segment was relatively muted compared to the high yield segment.

European equities returned 1.5% in USD terms in August, supported by strong quarterly earnings and optimism over an economic recovery. Technology was the best 

performing sector in August, up 6% on several strong earnings results, while a rise in global Covid-19 cases also pushed investors into sectors more resilient to the 

pandemic.

Asia Pacific ex Japan equity markets returned 2.2% in USD terms in August. China equities were largely flat in August, underperforming its Asian and EM peers as the 

regulatory crackdown persisted.

受广泛亚洲和新兴市场股市7月份走软后反弹以及美国市场持续表现强劲支撑，全球股市于8月份以美元计交出2.5%回酬。全球疫苗接种率上涨，然而，德尔塔变种病

毒扩散继续打压市场情绪；使投资者重新评估通货再膨胀或复苏交易。

美国股市于8 月份录得 2.9% 的正回报。标准普尔 500 指数连续第七个月上涨，得益于持续的刺激措施和美联储普遍温和的基调。7 月非农就业数据强于预期以及越来

越多美联储官员支持缩减债券购买的呼声于月初对美国国债收益率施加了上行压力。

然而，美国国债收益率随后走低，因为美国消费情绪于上个月下跌至10年来的低点，以及新冠变种病毒德尔塔更迅速扩散打压市场对经济前景的乐观情绪。此外，美

联储主席杰罗姆·鲍威尔在8 月份举办的杰克森霍尔央行行长会议上强调，逐步缩减购债与未来的加息没有直接关系；债券买家受到鼓舞。

至于亚洲，经济数据也指向缓慢增长。中国方面，德尔塔变种病毒的出现导致受影响地区重新实施严格的封锁，进而使数据表现疲软；7 月份固定资产投资以及工业

与服务业生产的两年复合年增长率下滑。该国8月份综合采购经理人指数从之前一个月的 52.4下跌至48.9 的萎缩区域。

尽管经济放缓，中国政府继续在多个行业进行监管改革，以实现“共同繁荣”。中国政府对医疗保健、保险、零售、媒体和娱乐等中国各个行业实施了新法规。此外，政

府出台了一系列法规草案，以禁止不正当竞争和限制用户数据在科技领域的使用，同时限制年轻人的在线游戏时间，引发中国股市再次波动。

然而，尽管背景喜忧参半，风险情绪保持良好，多谢全球复苏未受影响以及美联储将在升息上保持耐心的预期支撑。尽管与高收益相比，投资级信贷的利差收紧程度

相对较小，有利的风险情绪支撑亚洲美元信贷市场的信用价差收紧。

在强劲的季度收益和市场对经济复苏的乐观情绪支撑下，欧洲股市 8 月以美元计的回报率为 1.5%。科技以6%涨幅成为8 月份表现最佳的领域，多谢数项强劲的收益

成绩单激励。同时，全球新冠肺炎病例增加也促使投资者青睐对大流行更具弹性的领域。

亚太除日本市场8月份以美元计录得2.2%回酬。中国股市8月份走势大致上持平，表现较其亚洲和新兴市场同侪逊色，因为中国持续加强监管。

Pasaran ekuiti global menjana pulangan 2.5% dalam ASD pada bulan Ogos, disokong oleh pemulihan ekuiti Asia dan EM yang meluas berikutan Julai yang lemah, 

serta kekuatan berterusan pasaran AS. Penularan varian Delta coronavirus terus membebani sentimen, namun mendorong pelabur menilai kembali sama ada 

perdagangan reflasi atau pemulihan, meskipun kadar vaksinasi meningkat di seluruh dunia.

Pasaran ekuiti AS menjana pulangan positif 2.9% pada bulan Ogos. Menyorot S&P 500, ia merupakan kenaikan bulan ketujuh berturut-turut, didorong oleh 

langkah-langkah rangsangan yang berterusan dan nada lembut Fed secara keseluruhan. Data gaji bukan perladangan yang lebih kukuh dari jangkaan pada bulan 

Julai dan nada kebersamaan pegawai FOMC yang semakin bergema menyokong penarikan pembelian bon telah menekan hasil UST pada awal bulan.

Walau bagaimanapun selepas itu hasil UST turun lagi berikutan sentimen pengguna AS di bulan lalu turun ke paras terendah satu dekad serta penularan varian delta 

Covid-19 yang semakin pantas menghimpit optimistik mengenai prospek ekonomi. Pembeli bon juga berlapang dada dengan ucapan Pengerusi Fed, Jerome Powell 

semasa persidangan bank pusat Jackson Hole di bulan Ogos, apabila beliau menegaskan bahawa proses penirusan tidak akan mempunyai kaitan langsung dengan 

kenaikan kadar faedah di masa depan.

Di Asia, data ekonomi juga menuding kepada  pertumbuhan yang memperlahan. Di China, kemunculan kluster varian Delta menyebabkan pelaksanaan semula 
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sekatan pergerakan yang ketat di kawasan terjejas. Ia menyumbang kepada kadar pertumbuhan yang lebih lembut bagi pelaburan aset tetap serta pengeluaran 

perindustrian dan perkhidmatan pada bulan Julai. Pada bulan Ogos, indeks pengurus pembelian komposit negara jatuh ke wilayah penguncupan 48.9, turun dari 52.4 

pada bulan sebelumnya.

Walaupun ekonomi melembap, kerajaan China terus melaksanakan reformasi peraturan di sebilangan industri dalam usaha menuju "kemakmuran bersama". Peraturan 

baru dikuatkuasakan ke atas pelbagai sektor di China termasuk penjagaan kesihatan, insurans, peruncitan, media & hiburan. Kerajaan juga mengeluarkan sebilangan 

deraf peraturan bagi melarang persaingan yang tidak adil dan membatasi penggunaan data pengguna di sektor teknologi, sambil membatasi masa permainan dalam 

talian ke atas golongan muda. Ia mencetuskan volatiliti baru melibatkan segmen pasaran ekuiti China.

Sungguhpun latar belakang pasaran bercampur-campur, sentimen risiko tetap bertahan, disokong oleh harapan bahawa pemulihan global tetap utuh manakala Fed AS 

tidak akan terburu-buru menaikkan kadar. Sentimen risiko yang menyokong menyumbang kepada pengetatan spread kredit di pasaran kredit Asia ASD, walaupun 

tahap pengetatan spread dalam segmen gred pelaburan tidak berubah secara relatif berbanding segmen hasil tinggi.

Ekuiti Eropah menghasilkan pulangan 1.5% dalam ASD di bulan Ogos, disokong oleh pendapatan suku tahun yang kuat dan optimistik terhadap pemulihan ekonomi. 

Teknologi merupakan sektor berprestasi unggul pada bulan Ogos, meningkat 6% berikutan beberapa laporan hasil pendapatan yang mantap, manakala kenaikan kes 

Covid-19 global juga mendorong pelabur kepada sektor yang lebih menganjal terhadap wabak tersebut.

Pasaran ekuiti Asia Pasifik luar Jepun menjana pulangan 2.2% dalam ASD pada bulan Ogos. Prestasi ekuiti China sebahagian besarnya mendatar pada bulan Ogos, 

tidak mengatasi prestasi rakan seangkatan Asia dan EM berikutan tindakan peraturan yang tegas berterusan.

Market Outlook / 市场展望 / Gambaran Bulanan

Control of the pandemic and vaccine roll-out are well underway in many markets and we have seen a strong uptick in global growth as a result. However, new virus 

strains continue to disrupt many economies, meaning that global tourism and service-related sectors are still facing headwinds.

There are also fears that corporate earnings have peaked, and that growth is set to slow. This mixed picture suggests choppiness in the near-term. The pace of 

reopening and growth recovery of economies is likely to be a bigger medium-term market driver than policy normalisation.

Valuations in global equity markets have rebounded strongly , but the broad Asia ex Japan region continues to trade at more attractive valuations compared to global 

and other regional markets. However, within Asia, there has been wide dispersion across country returns, with Indian markets appreciating strongly while Chinese 

equities have sold off on the back of the ‘Common Prosperity’ philosophy . Heightened regulatory activity in China has created negative sentiment around internet 

companies, who will need to adapt practices and business models to some degree.

We remain cognisant of the impact of the US Federal Reserve’s interest rate policy , along with tensions around US-China trade, which are contributing drivers of global 

volatility. Looking beyond the current levels of excessively high liquidity, the Federal Reserve is likely to remove some policy stimulus later this year, and the ECB has 

already announced its intention to do so in 4Q2021. This will likely see bond yields rise, notably in the 2-5 years maturity segment, and will likely limit the appreciation 

of equity markets until the rate hiking cycle is priced in.

许多市场的大流行控制和疫苗推广工作进展顺利，结果我们看到全球经济强劲增长。然而，新的病毒株继续扰乱许多经济体，意味着全球旅游和服务相关领域仍需承

受逆风冲击。

此外，市场担忧企业盈利已经见顶，且增长将放缓。这种喜忧参半的背景表明市场将在近期内波动。 与政策正常化相比，经济重新开放和增长复苏的步伐可能是更关

键的中期市场驱动因素。

全球股票市场的估值已强劲反弹，但与全球和其他区域市场相比，除日本以外的整个亚洲地区继续以更具吸引力的估值交易。然而，在亚洲范围内，各国的回报差异

很大。印度市场强劲升值，中国股市则在“共同繁荣”理念的背景下遭到抛售。中国加强监管为需要在一定程度上调整做法和商业模式的互联网公司带来负面情绪。

我们仍然关注美联储利率政策带来的影响，以及围绕美中贸易的紧张局势；这些因素正成为全球波动走势的催化因素。除了目前过高的流动性水平之外，美联储可能

会在今年晚些时候取消一些政策刺激措施，而欧洲央行已经宣布打算在 2021 年第四季度这么做。这可能会导致债券收益率走高，特别是2-5 年期债券，并且或限制股

市的升势，直到加息周期被市场消化为止。

Kawalan penularan pandemik dan pengagihan vaksin berlangsung di banyak pasaran dan hasilnya kita telah saksikan pertumbuhan global meningkat begitu kuat. 

Namun strain virus baru terus mengganggu banyak ekonomi, yang membawa maksud bahawa sektor pelancongan global dan yang berkaitan perkhidmatan masih 

mendepani cabaran.

Terdapat juga kebimbangan bahawa pendapatan korporat telah memuncak lalu pertumbuhan sektor tersebut akan memperlahan. Gambaran bercampur-campur ini 

menggambarkan pergolakan dalam tempoh terdekat. Kadar pembukaan semula dan pemulihan pertumbuhan ekonomi cenderung menjadi pemacu pasaran yang lebih 

kuat menurut jangka sederhana berbanding normalisasi dasar.

Penilaian di pasaran ekuiti global pulih dengan mantap, namun rantau Asia luar Jepun yang luas terus didagangkan pada penilaian yang lebih menarik berbanding 

pasaran global dan rantau lain. Walau bagaimanapun di Asia, terdapat serakan pulangan yang luas merentas negara, dengan pasaran India meningkat cukup mantap 

sementara ekuiti China mengalami sell-off berikutan falsafah 'Kemakmuran Bersama'. Kegiatan pengawalseliaan yang semakin ketat di China telah menimbulkan 

sentimen negatif seputar syarikat internet yang perlu menyesuaikan amalan dan model perniagaan ke tahap tertentu.

Kami terus cakna impak dasar kadar faedah Fed AS, bersekali ketegangan seputar perdagangan AS-China, yang menjadi antara pemacu volatiliti global. Menyorot ke 

luar tahap kecairan yang sangat mengucur ketika ini, Fed mungkin akan menyisihkan sebilangan dasar rangsangan menjelang akhir tahun ini, sementara ECB telah 

mengumumkan untuk melaksanakannya pada 4Q2021. Ini mungkin akan mendorong peningkatan hasil bon, terutamanya dalam segmen kematangan 2 hingga 5 

tahun, dan mungkin akan mengehadkan kenaikan pasaran ekuiti sehingga kitaran kenaikan kadar difaktorhargakan.

Fund Review & Strategy / 基金表现评论与投资策略  / Tinjauan dan Strategi Dana 
.

The Fund returned 0.16% for the month, underperforming the benchmark return of 0.97% by 0.81%. Year-to-date, the Fund returned 8.04%, outperforming the 

benchmark return of 5.94% by 2.10%.
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The overweight positions in Brazil and Korea relative to Emerging Market equities were the key detractors in the portfolio over the month. Our tilts to some of the US 

cyclical sectors such as Financials, Industrials and Materials relative to US Equities were also a significant drag on performance in August . Expectations of the Fed 

formally announcing the start of tapering at the beginning of the month weighed on these cyclical exposures.

The Fund continued to add exposure to NASDAQ over the month. Short covering of positions and taper being priced out of valuations provided significant tailwinds to 

the index.

On the duration side, a short position in 30-year Bunds was added Intra month but removed towards the end of the month ahead of the US Non-Farm Payrolls data 

announcement.

Exposure to US High Yield has been gradually increasing in the Fund on the back of tighter policy expectations .

此基金于检讨月份下的回酬是0.16%，基准为0.97%，所以逊色于基准0.81%。年度至今，基金录得8.04%回酬，超越提供5.94%回酬的基准2.10%。

针对新兴市场股票，加码巴西和韩国的部署是月内投资组合表现的主要拖累因素。至于美国股票，我们倾向于部分美国周期领域如金融、工业和材料的投资也于8月份

对表现产生不利影响。市场对美联储于月初正式宣布开始缩减购债的预期打击这些周期敞口的走势。

此基金月内继续提高纳斯达克市场的投资。短仓扭转和购债缩减为该指数提供了重要的推动力。

久期方面，我们在朝向月底美国非农就业数据公布前填补了 30 年期国债的空仓。

在政策预期收紧的背景下，基金逐渐增加了美国高收益债券的敞口。

Dana mengembalikan 0.16% untuk bulan ini, tidak mengatasi pulangan penanda aras 0.97% sebanyak 0.81%. Sejak awal tahun hingga bulan tinjauan, Dana 

mengembalikan 8.04%, mengatasi pulangan penanda aras 5.94% sebanyak 2.10%.

Pegangan berlebihan di Brazil dan Korea berbanding ekuiti Pasaran Memuncul merupakan penjejas utama portfolio dalam tempoh tinjauan. Kecenderungan kami 

terhadap beberapa sektor kitaran AS seperti Kewangan, Perindustrian dan Bahan berbanding Ekuiti AS juga menjadi penyeret prestasi yang ketara pada bulan Ogos. 

Jangkaan terhadap Fed yang akan secara rasmi mengumumkan permulaan proses penirusan pada awal bulan telah membebankan pendedahan kepada sektor 

kitaran tersebut.

Dana terus menambahkan pendedahan kepada NASDAQ dalam bulan tinjauan. Pembalikan kedudukan dengan tempoh yang singkat dan pengurangan bon 

memberikan perubahan hala tuju yang ketara kepada indeks.

Dari segi tempoh, kami menampung pegangan singkat dalam bund 30-tahun mendahului pengumuman data Gaji Bukan Perladangan AS menjelang akhir bulan.

Pendedahan Dana kepada Hasil Tinggi AS secara beransur-ansur meningkat berikutan jangkaan dasar yang lebih ketat.

Source / 资料来源 / Sumber: Fund Commentary, August 2021, Eastspring Investments Berhad

Disclaimer

All data is as of last valuation date of the month.
PAMB:
Investments are subject to investment risks including the possible loss of the principal amount invested. The value of the units may fall as well as rise. Past performances of the funds and that of 
the fund managers are not necessarily indicative of future performance. The price movements indicated are not reflective of the actual return on your investments (which are subject to your 
premium allocation rate and deduction charges). The actual return on your invested premiums may fluctuate based on the underlying performance of the investment-linked funds. Prudential 
Investment-linked products are not Shariah-compliant products. This leaflet is for illustrative purposes only. For further details on the terms and conditions, please refer to the policy document. 
For further details on how you can invest in these funds, please refer to the respective product brochures. In the event of any discrepancy between the information in this fact sheet and the policy 
document, the information in the policy document shall prevail. In case of discrepancy between the English, Bahasa Malaysia and Mandarin versions of this fact sheet, the English version shall 
prevail. The fund fact sheet of the Target Fund will be available at www .eastspring.com.sg.

MSCI: The MSCI information may only be used for your internal use, may not be reproduced or redisseminated in any form and may not be used as a basis for or a component of any financial 
instruments or products or indices.  None of the MSCI information is intended to constitute investment advice or a recommendation to make (or refrain from making) any kind of investment 
decision and may not be relied on as such. Historical data and analysis should not be taken as an indication or guarantee of any future performance analysis, forecast or prediction. The MSCI 
information is provided on an “as is” basis and the user of this information assumes the entire risk of any use made of this information.  MSCI, each of its affiliates and each other person involved 
in or related to compiling, computing or creating any MSCI information (collectively, the “MSCI Parties”) expressly disclaims all warranties (including, without limitation, any warranties of originality, 
accuracy, completeness, timeliness, non-infringement, merchantability and fitness for a particular purpose) with respect to this information.  Without limiting any of the foregoing, in no event shall 
any MSCI Party have any liability for any direct, indirect, special, incidental, punitive, consequential (including, without limitation, lost profits) or any other damages. (www.msci.com)

PAMB: 任何投资皆涉及投资风险,包括本金的损失。单位的价值可能会扬升也会走低。基金和基金经理过往的表现不可视为未来表现的指标。上述所示的回酬并不反映您投资的真实回
酬(后者取决于您的保费分配率与费用). 您所投资的保费的真实回酬将根据有关投资联结基金的表现而定. 保诚投资联结保险产品系列并非符合回教法典的产品。您保费投资的真实回酬
可能会低于上述回酬。本册子只供说明之用。欲进一步了解条规与细则, 请参考保单文件。如何投资于这些基金的资料则载于产品册子, 如果本说明书的资料与保单文件有所出入, 将以
保单文件者为准.若说明书的英文。马来文和中文版有差异则以英文版为准。有关目标基金的基 金说明书, 请浏览 www.eastspring.com.sg。

资料来源: MSCI。MSCI信息仅供您本身及组织内部之用，因此不能以任何形式将之复制或传播，而且也不可作为任何金融工具或产品或指数的基础或组件。MSCI信息不可作为投资的
建议，或作出（或不作）任何种类的投资决定的建议，并且也不可视为投资的依据。过往的数据和分析不可作为未来表现分析、预测或预报的指标或保证。MSCI信息乃是“按原样”提
供，而使用者必须对使用信息的一切后果负全责。编制、估算或创建一切MSCI信息的MSCI和其关联机构以及参与这些事项或与之有关的一切人士（统称为“MSCI各方”），特此表明不
对有关信息作出任何保证（包括但不限于对某特殊目的的原创性、准确性、完整性、适时性、不侵权性、商业性及适用性的担保）。除上述内容外，MSCI各方在任何情况下均不会对直
接、间接、特殊、偶然、惩罚性、后续的损失（包括但不限于利润的损失）或其他损失承担责任。（www.msci.com）



PRULink Flexi Vantage Fund (USD)
All data is as of 31 August 2021 unless otherwise stated

除非另有说明，否则以下皆属截于2021年8月31日的数据

Semua data seperti pada 31 Ogos 2021 melainkan jika dinyatakan

PAMB: Pelaburan adalah tertakluk kepada risiko-risiko pelaburan termasuk kemungkinan kehilangan jumlah wang pokok yang dilabur. Nilai unit mungkin naik ataupun jatuh. Prestasi masa dulu 
dana-dana atau pengurus-pengurus dana tidak semestinya mencerminkan prestasi masa depan. Pergerakan harga yang ditunjukkan tidak menggambarkan pulangan sebenar pelaburan anda 
(yang tertakluk kepada kadar peruntukan premium dan caj potongan). Pulangan sebenar ke atas premium yang anda labur mungkin berbeza, bergantung kepada prestasi dana-dana). Produk 
berkaitan pelaburan Prudential bukan merupakan produk yang mematuhi prinsip-prinsip Syariah. Risalah ini disediakan hanya untuk gambaran semata-mata. Sila rujuk kepada dokumen polisi 
untuk keterangan lanjut mengenai terma-terma dan syarat-syarat. Untuk keterangan lanjut mengenai bagaimana anda boleh melabur dalam dana-dana ini, sila rujuk kepada risalah-risalah 
produk yang berkenaan. Jika terdapat perbezaan di antara helaian fakta dan dokumen polisi, maklumat dalam dokumen polisi dianggap muktamad. Jika terdapat perbezaan di antara versi 
Bahasa Inggeris, Bahasa Malaysia dan Bahasa Cina bagi helaian fakta ini, versi Bahasa Inggeris dianggap muktamad. Lembaran Fakta Dana untuk Dana Sasaran akan tersedia di 
www.eastspring.com.sg.

MSCI: Maklumat MSCI hanya boleh digunakan untuk kegunaan dalaman organizasi anda, tidak boleh direproduksi atau disebarluaskan dalam sebarang bentuk dan tidak boleh digunakan 
sebagai asas untuk atau komponen bagi sebarang instrumen atau produk atau indeks kewangan. Tiada maklumat MSCI dimaksudkan untuk membentuk nasihat pelaburan atau cadangan untuk 
membuat (atau mengelakkan daripada membuat) apa-apa keputusan pelaburan dan tidak boleh disandarkan ke atasnya. Data dan analisa yang telah lalu tidak boleh di ambil sebagai petunjuk 
atau jaminan untuk sebarang analisa prestasi masa depan, ramalan atau telahan. Maklumat MSCI disediakan berdasarkan "sebagaimana adanya" dan pengguna maklumat tersebut mengambil 
alih keseluruhan risiko penggunaan maklumat yang berkenaan. MSCI, setiap ahli gabungannya dan setiap individu yang terlibat dalam atau berkaitan dengan menyusun, mengira atau membuat 
apa-apa maklumat MSCI (secara kolektif, "Pihak MSCI") dengan jelas menafikan semua waranti (termasuk, tidak terhad, sebarang waranti keaslian, ketepatan, kesempurnaan, ketepatan masa, 
tidak menyalahi, kebolehdagangan dan kesesuaian bagi tujuan tertentu) berkaitan dengan maklumat ini. Tanpa mengehadkan apa-apa yang disebutkan di atas, tiada satu keadaan pun Pihak 
MSCI patut menanggung sebarang liabiliti sama ada kerugian, langsung, tidak langsung, sampingan, hukuman, akibat (termasuk, dan tidak terhad ke atas kehilangan keuntungan) atau apa-apa 
ganti rugi lain. (www.msci.com)
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